
Pisma bralcev V Javni tribuni, glasilu SZDL občine Ljubljana Šiška, ste v 10. številki
25. 12. 1987 objavili notico s fotografijo »PREBIVALCI STANEŽIČ SO
DOBILI NOVO AVTOBUSNO POSTAJALIŠČE«. Vendar naj kar
v začetku pribijemo, da prebivalci Stanežič. ki to postajališče uporab-
Ijamo, s takšnim urejanjem prometne povezave z mestom, nismo zado-
voljni. Mimoidoči potnik, ki se ozira proti Stanežičam dobi vtis o idiličnem
položaju vasi pod hribom z gozdom in nedaleč od mesta. Toda resnična
podoba in pogoji za življenje so popolnoma drugačni. To je kraj, kjer so
prebivalci odrezani od sveta in prepuščeni sami sebi na poti v službo, šolo,
trgovino. Za mlajše šolarje je sicer poskrbljeno, toda večina pešači ali se
vozi s kolesom do avtobusa št. 1. Na postajališču št. 15, je treba pogosto-
krat neskončno dolgo čakati v mrazu in dežju. Kaj to pomeni za tistega, ki
zamudi šolo, službo, vlak, letalo... ni treba posebej poudarjati. Krajani
smo upali, ko bo cesta zagrajena, da bo v vas pripeljal avtobus št. 1. Toda
medtem je bila zgrajena nova postaja za progo 15 ob glavni cesti. Lokacija
novega postajališča ni dobra. Poleg tega, da je precej oddaljena od vasi je
tudi nevarna, kajti na ravnem delu ceste, kljub omejitvi hitrosti, avtomo-
bilisti vozijo zelo hitro. Za neprevidneža je lahko tudi usodna. Pot do vasi
vodi preko samotnega polja, kjer so pozamezniki zlasti v večemih urah
izpostavljeni nevarnosti napada. Ko sprašujemo Integralovce, za podaljša-
nje proge št. 1 do Stanežič, so nam odgovorili, da bi se za to morala zavzeti
krajevna skupnost, ki se pri Integralu še ni. Prepričani smo, da bi bilo
mogoče z dogovarjanjem problem rešiti. V decembru je pisalo v DELU.
o tem, da bo INTEGRAL podaljšal nekatere proge in uvedel celo nove.
Zakaj ne bi bila ena izmed njih tudi do Stanežič. Menimo, da bi bilo
možno skrajšati progo št. 11 tako, da bi avtobus iz Zaloga obračal namesto
za Bežigradom na Trgu osvoboditve. Prav bi bilo, čc bi avtobus do
Stanežič vozil pogosteje v konicah, zjutraj in popoldne, nato pa v večjih
presledkih. Pri tem bi uredili postajališče še za Gunclje in vas Dvor.

Z namenom, da bi vas prepričali o aktualnosti ureditve vprašanja
prometne povezave Stanežič z mestom, vas vabimo, da obiSčete našo vas
z mestnim avtobusom v dežju ali snegu in boste spoznali kakšnemu
trpljenju in izgubi časa smo izpostavljeni. KS vodi pač svojo politiko o tem
vprašanju, s katero se krajani popolnoma ne strinjamo. Postajališče St. 15
za nas res ni rešitev.

Krajani Stanežič


